

大葉大學境外學生工讀切結書

The Affidavit of part-time job for DYU Foreign students

系所 Department	學號 Student ID
姓名 Full Name	

申請工作許可證相關規定及注意事項

Important Relevant Regulations and Notice for applying for work permit

1. 工作許可期間最長時間為 6 個月。於上學期申請者，工作許可證之期限至次學期 3 月 31 日止。於下學期申請者工作許可證期限至同年的 9 月 30 日。
The validity period of the work permit shall not exceed six months. Work permits issued in the first semester (Aug-Jan) are valid until March 31st; those issued in the second semester (Feb-Jul) are valid until Sep. 30th.
2. 除寒暑假外，每星期最長工讀時數為 20 小時。
Except during summer and winter vacations, foreign students with the aforementioned work permit **shall NOT work more than twenty hours per week**.
3. 未依前項規定者，機關得依就業服務法規定廢止其工作許可。
If you DON'T obey the rules of the preceding paragraph, the agency may abolish your work permit based on the Employment Service Law.
4. 未依規定申請工作許可，即受聘僱為他人工作者，依就業服務法，處新臺幣三萬元以上十五萬以下之罰鍰。
If you do not apply for a work permit and being hired as a worker, according to the Employment Service Law, you will be **FINED NT\$30,000 to NT\$150,000**.
5. 不從事非法工作，如販毒、詐欺、暴力或非法成人娛樂工作與性交易等。
NO illegal activities, such as selling drugs, cheating, violence or illegal adult entertainment_business and sex-related trade!!!
6. 如果你違反相關規定，不僅會被開除學籍，並且會被驅逐出境。
If you violate the related regulations will not only be expelled from school, but also be deported.

I have fully understood the regulations above. Should I violate the regulations above, I am obligated to take all the legal consequences, including school punishment.

本人確認已閱讀以上注意事項，若有違法依台灣法律及學校校規處分。

★申請人(具結人)簽名 Applicant's Signature : _____

★日期 Date(yyyy/mm/dd) : _____

Stamped by Department	系所 Department	師徒導師 Mentor	系主任 Chairman
系所核章			

- ※ 從 108 學年起，申請工作證必須上傳此切結書作為附件。如未上傳此切結書，申請件將被退回。
- ※ From 108 academic year (2019 fall semester), students MUST upload this affidavit as attachment when applying for work permit. The application will be rejected if the affidavit is not attached.